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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 25 

 

2023. gada 30. oktobrī, pulksten 09:30 Roberta Feldmaņa ielā 11, Rīgā. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Uldis Ālītis, Ivo Čerbakovs, Linards Veide un Edgars Dupats 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, Latvijas šosejas riteņbraukšanas 

jauniešu izlases treneris Jānis Veide, Latvijas šosejas riteņbraukšanas junioru izlases treneris 
Gatis Smukulis.  
 

Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 

darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
2. Ziņojums par LRF darbību septembra un oktobra mēnešos – T. Markss. 

3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – T. Markss. 
4. Ziņojums par Latvijas šosejas riteņbraukšanas jauniešu, junioru un U23 izlašu darbības 
plāniem 2024. gadā – T. Markss, J. Veide, G. Smukulis. 

5. Par 2024. gada Latvijas čempionāta MTB maratonā rīkošanas tiesību piešķišanu biedrībai 
“Latvijas Kalnu riteņbraukšanas attīstības centrs”  – T. Markss. 
6. Par sadarbību ar Nacionālo bruņoto spēku sporta klubu – T. Markss. 

7. Par svinīgās apbalvošanas ceremonijas “Latvijas Riteņbraukšanas Gada balva” rīkošanu – T. 
Markss. 
 

1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 24 
apstiprināšanu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 24 redakciju. 
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2. Ziņojums par LRF darbību septembra un oktobra mēnešos – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību septembra un oktobra 

mēnešos. T. Markss izceļ sadarbību ar Latvijas Olimpisko komiteju (LOK). Norāda, ka Ivo 
Čerbakovs ir apstiprināts darbam LOK juridiskajā komisijā, bet Edgars Dupats darbam LOK 
finanšu komitejā. T. Markss informē par sadarbību ar  Izglītības un zinātnes ministrijas “Baltic 

Chain tour” daudzdienu velobrauciena finansēšanā 2024. gadā. Norāda uz sadarbību ar 
sacensību organizatoriem un potenciālajiem atbalstītājiem.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 

 
 
3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – T. Markss. 

T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finanšu stāvokli 2023.gada 
septembra mēnesī. T. Markss iepazīstina ar ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, norādot, ka 
izdevumi nav pārsnieguši ieņēmumus. Informē par Izglītības un zinātnes ministrijas un Latvijas 
Olimpiskās komitejas piešķirtā finansējuma izlietošanu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē 

par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 

Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 

4. Ziņojums par Latvijas šosejas riteņbraukšanas jauniešu, junioru un U23 izlašu 
darbības plāniem 2024. gadā – T. Markss, J. Veide, G. Smukulis. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar nepieciešamību izstrādāt Latvijas šosejas 

riteņbraukšanas jauniešu, junioru un U23 izlašu darbības plānu 2024. gadam. T. Markss norāda, 
ka plānā ietilpst izlašu sacensību kalendāra, izdevumu tāmju, atlases kārtības, kā arī iekšējās 
kārtības noteikumu izstrāde. J. Veide iepazīstina plašāk ar jauniešu izlases darbības plānu, 

definējot prioritātes un kārtību kā tiek atlasīti izlases sportisti. G. Smukulis iepazīstina ar junioru 
un U23 izlašu darbības plānu. Padome diskutē par šosejas riteņbraukšanas izlašu darbības 
plāniem. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 

4.1. Apstiprināt Latvijas šosejas riteņbraukšanas jauniešu izlašu darbības plānu 2024. gadam. 
4.2. Apstiprināt Latvijas šosejas riteņbraukšanas junioru un U23 izlašu darbības plānu 2024. 
gadam. 

 
5. Par 2024. gada Latvijas čempionāta MTB maratonā rīkošanas tiesību piešķišanu 
biedrībai “Latvijas Kalnu riteņbraukšanas attīstības centrs”  – T. Markss. 

T. Markss informē par nepieciešamību apstiprināt 2024. gada Latvijas čempionāta MTB 
maratonā rīkotāju. T. Markss izsaka priekšlikumu sacensību rīkošanas tiesības piešķirt biedrībai 
“Latvijas Kalnu riteņbraukšanas attīstības centrs”, kas ir “Vivus.lv MTB maratona” organizatore. 

Norāda, ka čempionāts tiktu rīkots “Vivus.lv MTB maratona” Cēsu posmā, kas 2023. gadā 
izcēlās ar augsta līmeņa trasi un kopējo organizāciju. Padomes locekļi diskutē par čempionāta 
rīkošanu “Vivus.lv MTB maratona” Cēsu posmā. S. Āķis augstu novērtē augstā līmenī sarīkoto 
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2023. gada Latvijas čempionātu MTB maratonā, kas tika sarīkots “Vivus.lv MTB maratona” Apes 
posmā. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt 2024. gada Latvijas čempionāta MTB maratonā rīkošanas tiesību piešķišanu biedrībai 
“Latvijas Kalnu riteņbraukšanas attīstības centrs” tās organizētājā “Vivus.lv MTB maratona” Cēsu 
posmā.  

 
6. Par sadarbību ar Nacionālo bruņoto spēku sporta klubu – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par tikšanos ar Latvijas Nacionālo bruņoto 

spēku (NBS) sporta kluba vadītāju Ventu Graudiņu par sadarbības iespējām no 2024. gada. T. 
Markss norāda, ka LRF ir iesniegusi nepieciešamo dokumentāciju par divu sportistu – Veronikas 
Monikas Stūriškas un Kristena Krīgera – iespējamu uzņemšanu NBS sporta klubā. T. Markss 

norāda, ka dokumentāciju izvērtēs un lēmumu par uzņemšanu pieņems NBS komandieris 
Leonīds Kalniņš Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par iespējamo sadarbību ar NBS sporta 
klubu.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  

 
7. Par svinīgās apbalvošanas ceremonijas “Latvijas Riteņbraukšanas Gada balva” 
rīkošanu – T. Markss. 

T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos par svinīgākās apbalvošanas ceremonijas 
“Latvijas Riteņbraukšanas Gada balva” konceptu. Norāda, ka pasākums norisināsies 1. decembrī 
Ādažu Kultūras centrā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par pasākuma formātu un 

nepieciešamajiem organizatoriskajiem darbiem. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 

Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 

 
Padome darbu beidz plkst. 10:30 
 

Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Edgars Dupats       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
                 (paraksts) 
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Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Ivo Čerbakovs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
      (paraksts) 

 
 


